



QL- 810/820



QL-2810/2820



QL- 9910/9920



QL-1591/QL-1592

高头车

Post bed sewing machine

产品特点:

单针 / 双针立柱式平缝机, 采用滑杆挑线, 立式水平旋梭勾线, 旋扭式针距调节装置及杠杆式倒缝装置, 使操作者更轻松, 柱式缝台配合滚轮压脚, 令操作空间宽敞, 缝制回旋翻转灵活。适用于鞋类、皮包及帽类制品的缝制。

Product features:

Single-needle/double needle post bed sewing machine ; It adopts sliding bar thread Take-up and vertical rotary hook. Push-button stitch regulator and lever style back-sewing device , make the machine operating easily. It is designed with post-bed and provided with roller presser foot to perform sewing at wide space under arm. The machine suitable for sewing shoes, bags and hats etc.

高头车

Post bed sewing machine

产品特点:

单针 / 双针立柱式平缝机, 采用滑杆挑线, 立式水平旋梭勾线, 旋扭式针距调节装置及杠杆式倒缝装置, 使操作者更轻松, 柱式缝台配合滚轮压脚, 令操作空间宽敞, 缝制回旋翻转灵活。适用于鞋类、皮包及帽类制品的缝制。

Product features:

Single-needle /double needle post bed sewing machine ; It adopts sliding bar thread Take-up and vertical rotary hook. Push-button stitch regulator and lever style back-sewing device , make the machine operating easily. It is designed with post-bed and provided with roller presser foot to perform sewing at wide space under arm. The machine suitable for sewing shoes, bags and hats etc.

高头车

Post bed sewing machine

产品特点:

采用滚轮 牙齿机针三步送料, 爬坡力强, 针距变化小, 针位极稳固, 薄皮等缝料, 平滑均匀, 不起皱, 不变形, 采用球型及针状轴承, 润滑性能好, 摩擦小, 噪音低, 经久耐用。适用于马鞍、军马靴、运动鞋、休闲鞋、海绵鞋、婴儿鞋、高级皮革鞋类及箱包缝制。

Product features:

Adopt double idler wheels and needle feed materials at the same time, strong slope climbing force, small change of needle and sturdy needle position. It can sew sponge , thin leather with even , smooth and inflexibility, It adopts ball and needle bearing with fine lubrication little attrition , low noise and long life. Suitable for sewing riding boot, gym shoes , leisure shoes, sponge shoes, baby shoes, high grade leather shoes and all kinds of cases.

高头车

Post bed sewing machine

产品特点:

本机使用于高档皮鞋、运动鞋、箱包、手套等弧形制品。本机是高头缝制机系列的中高档产品, 外形美观, 新颖。缝目设定精确一致, 大小可自由调整。采用球型轴承, 运转轻滑。采用轮型狗齿, 驱动式轮线与机针同步送料; 上下轴用高精度同步齿形带传动, 爬坡车缝性能极佳。

Product features:

Suit for arc article as top grade leather shoes, gym shoes, luggage, gloves etc. It is the top grade product in the post bed series sewing machine, it has the beautiful and novel appearance accurate and uniform stitches, which could be adjusted freely, adopt ball bearing, running lightly and easily! material in synchronization, drive the upper and lower shaft by high precision synchronous tooth-belt, make excellent performance of over cross seam.

								GW / NW kg
QL- 810	DP × 5 120-140	2	5	6.0	3000	33.4	650 × 270 × 575	39/35
QL- 820	DP × 5 120-140	3	4	6.0	3000	33.4	650 × 270 × 575	39/35
QL-2810	DP × 5 (11-22#)	2	5	6.0	2500	36	650 × 270 × 575	39/35
QL-2820	DP × 5 (11-22#)	3	4	6.0	2500	36	650 × 270 × 575	39/35

Алматы (727)495-231
 Ангарск (395)60-70-56
 Архангельск (818)63-90-72
 Астрахань (851)99-46-04
 Барнаул (385)73-04-60
 Белгород (472)40-23-64
 Благовещенск (416)22-76-07
 Брянск (483)59-03-52
 Владивосток (423)249-28-31
 Владикавказ (867)28-90-48
 Владимир (492)49-43-18
 Волгоград (844)278-03-48
 Вологда (817)26-41-59
 Воронеж (473)204-51-73
 Екатеринбург (343)384-55-89

Иваново (493)77-34-06
 Ижевск (341)26-03-58
 Иркутск (395)279-98-46
 Казань (843)206-01-48
 Калининград (401)72-03-81
 Калуга (484)92-23-67
 Кемерово (384)65-04-62
 Киров (833)68-02-04
 Коломна (496)23-41-49
 Кострома (494)77-07-48
 Краснодар (861)203-40-90
 Красноярск (391)204-63-61
 Курск (471)77-13-04
 Курган (352)50-90-47
 Липецк (474)52-20-81

Россия +7(495)268-04-70

Магнитогорск (351)55-03-13
 Москва (495)268-04-70
 Мурманск (815)59-64-93
 Набережные Челны (855)20-53-41
 Нижний Новгород (831)429-08-12
 Новокузнецк (384)20-46-81
 Ноябрьск (349)41-32-12
 Новосибирск (383)227-86-73
 Омск (381)21-46-40
 Орел (486)44-53-42
 Оренбург (353)37-68-04
 Пенза (841)22-31-16
 Петрозаводск (814)55-98-37
 Псков (811)59-10-37
 Пермь (342)205-81-47

Казахстан +7(717)727-132

Ростов-на-Дону (863)308-18-15
 Рязань (491)46-61-64
 Самара (846)206-03-16
 Санкт-Петербург (812)309-46-40
 Саратов (845)249-38-78
 Севастополь (869)22-31-93
 Саранск (834)22-96-24
 Симферополь (365)27-13-56
 Смоленск (481)29-41-54
 Сочи (862)225-72-31
 Ставрополь (865)20-65-13
 Сургут (346)77-98-35
 Сыктывкар (812)25-95-17
 Тамбов (475)50-40-97
 Тверь (482)63-31-35

Киргизия +996(312)96-26-47

						GW / NW kg
QL- 9910	DP*5 11-22#	38	8-15mm	2500	670 × 330 × 680	56/49
QL- 9920	DP*5 11-22#	41	8-15mm	2500	670 × 330 × 680	56/49
QL- 1591	DP*5 11-22#	38	7-15mm	2500	770 × 370 × 650	54/49
QL- 1592	DP*5 11-22#	41	7-15mm	2500	770 × 370 × 650	54/49

Тольятти (848)263-91-07
 Томск (382)98-41-53
 Тула (487)23-79-87
 Тюмень (345)66-21-18
 Ульяновск (842)24-23-59
 Улан-Удэ (301)59-97-51
 Уфа (347)229-48-12
 Хабаровск (421)92-98-04
 Чебоксары (835)28-53-07
 Челябинск (351)202-03-61
 Череповец (820)249-02-64
 Чита (302)38-34-83
 Якутск (411)23-90-97
 Ярославль (485)69-52-93

<https://skyfly.nt-rt.ru/> || syg@nt-rt.ru